
Grup Municipal Socialista
d’Arenys de Mar

PREC PER AL PLE ORDINARI DE JULIOL DE 2025

Vam fer el prec el mes passat però ens continuen arribant moltes queixes del 
volum  dels  motors  d’alguns  cotxes  i  motos  per  la  nit.  La  resposta  fou 
positiva però demanariem que es fes quant abans millor?

PREGUNTES PER AL PLE ORDINARI DE JULIOL DE 2025

PREGUNTA 1. Donat  que  aquest mes no serà possible que entri en 
funcionament el Taxi a demanda. Quan preveu el govern que es posi en 
marxa?

PREGUNTA 2. Ha pensat el govern  municipal en implantar un Menjador 
social?

PREGUNTA 3. Te previst organitzar l’ajuntament el control del nombre 
excessiu de cotorres o gavines? Sabem actualment quin és el cens de coloms 
a la nostra vila?

PREGUNTA 4. El 27 de maig es va modificar el contracte del “Lot 1: Gestió 
del Servei de les Escoles Bressol municipals” adjudicat a l’empresa INCOOP 
augmentant en 16.491,53 el contracte que era de  710.930,00. Tenint en 
compte que a 31 d’agost acaba la gestió amb INCOOP i que no hi ha temps 
material per a fer una nova licitació com pensa fer el govern per a que hi hagi 
una empresa treballant sense problemes.
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